
Rada Powiatu Wołowskiego 

Radni - Sesja 

Protokół nr LII/22 

LII Sesja w dniu 4 sierpnia 2022, godz. 14:00 w trybie zdalnym 

Obrady rozpoczęto 4 sierpnia 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:40 tego samego 

dnia. Nastąpiły przerwy w obradach w godz. 14:26 - 14:39 oraz 15:05 – 15:10. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski 

2. Janusz Dziarski 

3. Artur Fojt 

4. Michał Gołąb 

5. Bartosz Granat 

6. Stanisław Jastrzębski 

7. Kamil Jeżyna 

8. Janusz Kawalec 

9. Wacław Kwiek 

10. Maciej Nejman 

11. Kazimierz Pakulski 

12. Zbigniew Posacki 

13. Zbigniew Skorupa 

14. Józef Szumilas 

15. Urszula Wojtyło 

16. Anna Wróbel. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Pani Joanna Grzelińska-Darłak  - Obsługa Prawna Starostwa, 

- Pan Artur Michałuszek – Skarbnik Powiatu.  

- Pan Tadeusz Wróblewski – kierownik Referatu Utrzymania Dróg.  

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący otworzył sesję Rady Powiatu Wołowskiego oraz zarządził sprawdzenie kworum. 

Z uwagi na problemy techniczne z dźwiękiem Przewodniczący Rady zaznaczył, iż w razie dołączenia 

radnego ponownie sprawdzi kworum.  

Stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych. Przewodniczący po wstępnych problemach 

technicznych zarządził przejście do kolejnego punktu obrad.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (15) Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat ,  Kamil Jeżyna , Janusz 

Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Józef Szumilas, 

Urszula Wojtyło, Anna Wróbel, Stanisław Jastrzębski , Zbigniew Skorupa.  

NIEOBECNI (2) Jarosław Iskra, Stanisław Borkowski.  

Rada 15 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 

Się, przy dwóch nieobecnościach, przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LI Sesji. 

Protokół zostanie przedstawiony na kolejnej sesji.  

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do następnego punktu. 

5. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr 

XLIX/260/18 Rady Powiatu Wołowskiego z dnia 14 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których nie ustalono 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, nauczycieli prowadzących kształcenie w 

formie zaocznej oraz zasady zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 

Pan Starosta Janusz Dziarski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu p. Anna Wróbel przedstawiła pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady ponownie stwierdził stan uczestniczących w posiedzeniu Radnych z uwagi na 

dołączenie Radnego Stanisława Borkowskiego do posiedzenia.  

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/260/18 Rady 

Powiatu Wołowskiego z dnia 14 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których nie ustalono obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasady zaliczania do 

wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat ,  Kamil Jeżyna , 

Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Józef 

Szumilas, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel, Stanisław Jastrzębski , Zbigniew Skorupa.  



NIEOBECNI (1) 

Jarosław Iskra 

Rada 16 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących, przy jednej 

nieobecności podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/260/18 Rady Powiatu 

Wołowskiego z dnia 14 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których nie ustalono obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasady zaliczania 

do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej.  

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej drogi nr 1273D i zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 

Pan Tadeusz Wróblewski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury 

i Środowiska o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Pan Kamil Jeżyna udzielił wypowiedzi dotyczącej treści uchwały, która ze względu na problemy z fonią 

nie jest możliwa do odtworzenia i zapisania w protokole. Następnie wyjaśnienia udzielił Pan Starosta 

Janusz Dziarski oraz Pan Tadeusz Wróblewski, których wypowiedzi również nie są możliwe do 

odtworzenia i zapisania w protokole. Pan Kamil Jeżyna odniósł się do powyższych wypowiedzi, jednakże 

wciąż przez problemy z fonią nie jest możliwe zanotowanie jego wypowiedzi. Podobna sytuacja ma 

miejsce w kolejnymi wypowiedziami tj.:  zadanym pytaniem przez Radnego Zbigniewa Posackiego oraz 

odpowiedzią Pana Tadeusza Wróblewskiego. 

Przewodniczący Rady poinformował Radnych o otrzymanej informacji dotyczącej problemów 

z dźwiękiem w transmisji Sesji i zarządził 10 - minutową przerwę w obradach.  

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Głos zabrał p. Michał Gołąb, którego wypowiedź nie jest możliwa do odtworzenia i zapisania, jej ogólne 

przesłanie wyrażało zakwestionowanie zasadności rozpatrywanej uchwały. 

Następnie głos zabrał p. Kamil Jeżyna, który skierował pytanie do Starosty Janusza Dziarskiego 

dotyczące działalności Zespołu Roboczego do spraw przekazania dróg powiatowych odpowiednim 

gminom, który to nie odbył do dnia Sesji ani jednego posiedzenia. P. Kamil Jeżyna zapytał, czy Zarząd 

Powiatu planuje podjąć kroki mające na celu uporządkowanie sieci dróg powiatowych i czy planuje 

przekazanie kolejnych dróg samorządom niższego szczebla.  

P. Starosta Janusz Dziarski wskazał na zły stan dróg powiatowych oraz zaakcentował, że większość 

z nich nie spełnia ustawowych definicji drogi powiatowej. P. Starosta Janusz Dziarski oznajmił, 

że przekazanie dróg w stanie wyremontowanym jest trudne do wykonania ze względu na brak 

odpowiednich środków finansowych. Dalsza część wypowiedzi nie jest możliwa do odtworzenia 

i zapisania.  

Deskrypcja wypowiedzi ad vocem p. Kamila Jeżyny nie jest możliwa do dokładnego odtworzenia 

i zapisania ze względu na trwający problem z fonią. Część wypowiedzi, którą można spróbować 

odtworzyć, kwestionuje istnienie powołanego Zarządzeniem Starosty Zespołu Roboczego do spraw 

przekazania dróg powiatowych odpowiednim gminom, jeżeli Zespół nie odbywa spotkań, które 

omawiałyby przekazanie dróg, a uchwały w tym zakresie są procedowanie na posiedzeniach Sesji bez 



opinii tegoż Zespołu. Odpowiedź p. Starosty Janusza Dziarskiego nie jest możliwa do odtworzenia 

i zapisania. 

Głos zabrał p. Zbigniew Posacki, jego pytanie przez problemy z fonią ponownie nie jest możliwe do 

odnotowania. Odpowiedź p. Tadeusza Wróblewskiego również nie jest słyszalna. Fragmenty urwanych 

wypowiedzi wskazują na kwestię dotyczącą nabycia nieruchomości przez Powiat Wołowski w ramach 

decyzji ZRID.  

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

drogi nr 1273D i zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Bartosz Granat,  Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław 

Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Józef Szumilas, Anna Wróbel, 

Stanisław Jastrzębski, Zbigniew Skorupa.  

PRZECIW (1) 

Michał Gołąb. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Artur Fojt, Urszula Wojtyło.  

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Iskra. 

Rada 13 głosami „za”, przy jednym głosie przeciwnym i dwóch głosach wstrzymujących się oraz 

przy jednej nieobecności podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

drogi nr 1273D i zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych. 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr VIII/63/19 

Rady Powiatu Wołowskiego z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Wołowskiego. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 

Pan Starosta Janusz Dziarski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

Głos zabrał p. Kamil Jeżyna, wypowiedź niesłyszalna. Odpowiedź p. Starosty również nie jest możliwa 

do odnotowania.  

Przewodniczący Rady ponownie ogłasza przerwę w związku z trwającymi problemami z fonią 

w transmisji Sesji. 

Zadane przez p. K. Jeżynę pytanie po wznowieniu obrad pytanie w dalszym czasie nie jest możliwe 

do odnotowania, tak samo jak odpowiedź p. Starosty Janusza Dziarskiego i w dalszej kolejności ad 

vocem p. K. Jeżyny.  

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 



Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr VIII/63/19 Rady 

Powiatu Wołowskiego z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Wołowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat ,  Kamil Jeżyna , 

Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Józef 

Szumilas, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel, Stanisław Jastrzębski , Zbigniew Skorupa.  

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Iskra 

Rada 16 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących, przy jednej 

nieobecności podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr VIII/63/19 Rady Powiatu 

Wołowskiego z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Wołowskiego. 

8. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

P. Starosta Janusz Dziarski poinformował o bieżących sprawach Powiatu. 

Głos zabrał p. Bartosz Granat dotyczące wskazania etapu, na jakim są przetargi związane z Polskim 

Ładem i remont drogi w Godzięcinie. 

P. Starosta Janusz Dziarski udzielił odpowiedzi, które nie są możliwe do odtworzenia i zapisania.  

P. Kamil Jeżyna zadał pytanie dotyczące remontu drogi w Godzięcinie, pytanie nie jest możliwe do 

odnotowania we względu na uszkodzony dźwięk w nagraniu.  

Głos zabrał p. Zbigniew Posacki, zadał pytanie dotyczące terminu ogłoszenia przetargu na  

termomodernizację budynku Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie.  

P. Starosta Janusz Dziarski poinformował, że odpowiedź na wskazane pytanie znajduje się w 

sprawozdaniu i zacytował fragment tegoż sprawozdania mówiący o trwających obecnie pracach nad 

dokumentacją przetargową, niezbędną do ogłoszenia zamówienia. Czynności związane z ogłoszeniem 

przetargu są opóźnione ze względu na natłok obowiązków przy jednoczesnych brakach kadrowych 

zajmujących się zamówieniami publicznymi.  

P. Zbigniew Posacki zaznaczył, że każda zwłoka związana z ogłoszeniem przetargu działa na niekorzyść 

w związku ciągle postępującymi wzrostami cen usług i towarów, będących konsekwencją inflacji 

i wzrostu cen energii elektrycznej.  

Dalsze wypowiedzi p. Starosty Janusza Dziarskiego, p. Zbigniewa Posackiego nie są słyszalne.  



Wobec braku dalszych głosów, przystąpiono do następnego punktu. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował Radnych, że w związku z przekazaną informacja od 

Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego, prowadzenie Sesji w trybie zdalnym jest nadal dopuszczalne, 

jednocześnie możliwy jest udział osobisty w posiedzeniu Sesji.  

Wobec brak spraw przystąpiono do kolejnego punktu. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Głos zabrał p. Maciej Nejman, odtworzenie zapytania na podstawie transmisji nie jest możliwe przez 

uszkodzony dźwięk.  

Wobec braku głosów, przystąpiono do następnego punktu. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wobec braku głosów, przystąpiono do następnego punktu. 

12. Wolne głosy, komunikaty. 

Przewodniczący Rady poinformował Radnych o kolejnym przewidywanym terminie Sesji, akcentując, 

że będzie to miało miejsce po okresie wakacyjnym.   

Wobec braku głosów, przystąpiono do następnego punktu. 

13. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady LII Sesji Rady Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

 

Przygotował(a):Monika Mazur 

(Na podstawie zamieszczonej uszkodzonej pod względem fonii transmisji w portalu 

https://powiatwolowski.esesja.pl/)  

https://powiatwolowski.esesja.pl/

